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Referat fra skolebestyrelsesmødet 
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Forældrevalgte 
Laila Marie Jensen (Formand) 
Pernille Oppelstrup (Næstformand) 
Maria L. Jensen 
Jesper Gregersen  
(Vakant) 
 

(Der er ingen suppleanter). 
 

 

Medarbejderrepræsentanter 
Ditte Skovgaard 
Kristina Rasmussen  
 

(Der er ingen suppleanter). 

 
 

 

Ledelsen 
Astrid Binderup, Viceskoleleder (Referent) 
Anna Marie Sauer, SFO-leder 
Anders Skinnerup, skoleleder. (Formelt 
bestyrelsens sekretær). 

 

Afbud: Ingen 
 

 

Referater 
Tidligere referater kan læses på Vestermarkskolens hjemmeside. www.vestermarkskolen.dk  Se under fanen: Bestyrelsen. 
 

 

 
DAGSORDEN/REFERAT 
 

Punkt         Referat 

1. Godkendelse af referat fra 
skolebestyrelsesmødet den 20. 
april 2021. Bemærkning hertil? 
  

Referatet er godkendt og underskrevet. 

 

2. Gensidig kort orientering  
 

 
Kristina 
Input fra 
dagligdagen i SFO.   

 Vi er i dialog og i gang med planlægningen af det nye skoleår, herunder lokalefordelingen. 
 

Ditte 
Input fra 
dagligdagen i 
Skolen. 

 I skolen er man også i gang med planlægningen af det kommende skoleår. 

 Svømning er igen en mulighed, - dette var gældende fra den 28. maj 2021. 

 Læringsfestivalen er rykket til juni 2022. 

Anna Marie. 
 
 

 Optaget af at få planlagt en god sommerferie med gode oplevelser. 

 Der er tilmeldt mange elever gennem hele sommeren. 

 SFO er lukket i uge 29 og 30. 

 Der er indianeruge i uge 26.  

 P.t. er status, at der kommer 3 nye elever i SFO efter sommerferien. 

 Vi har en langtidssygemelding, der påvirker planlægningen af bemandingen i såvel skole som i SFO. 
 

Astrid  Der afholdes p.t. netværksmøder på de elever, der stopper sommeren 2022. 

 Der er i disse uger fremvisninger, overleveringsmøder og besøg i børnehaverne ift. de nye elever, der skal 
gå på VMS i det kommende skoleår. 

 Vi er i ledelsen i gang med planlægningen af det kommende skoleår. Der indskrives p.t. flere nye elever, 
hvilket gør, at det er vanskeligt at færdiggøre de endelige planer inden sommerferien.  
 

Anders  Pernille inspirerede os på det seneste bestyrelsesmøde til at søge LEV om midler til en aktivitet.  
Dette er gjort, og det er imødekommet! Vi får 5000 kr. til et arrangement med ”Det flyvende 
kuffertcirkus” til efteråret! 
 

 Anders  Lokale lønmidler er uddelt til alle fastansatte samt medarbejdere, der har været midlertidigt ansat i et vist 
omfang igennem de seneste måneder. Begrundelse: For en ekstra indsats i en særlig tid. Lokale lønmidler er 
30.000 kr. Der er fundet yderligere ca. 30.000 kr. Det giver en sum på 1500 kr. til hver medarbejder.  
 

Astrid & Anders  Førstehjælp. Genopfriskningskursus gennemført i april 2021. Nyt stort grundlæggende kursus for 
medarbejdere, der mangler dette, planlægges til sensommeren/efteråret 2021. 

 Vi har investeret i en hjertestarter sammen med CKU.  
Den hænger udenfor indgangen til CKU. 

 

Astrid & Anders 
 

 Neuropædagogisk kursusforløb. Der er ved at blive lavet aftale med Linda og UCN om at lave et 3. 
kursusforkøb i 2021/2022. Vi arbejder på, at Kompetencefonden kan betale dele af udgifterne. 
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Side 2 

Punkt    Referat 

3. Bestyrelsesmøder i 2021/2022 
 
På baggrund af drøftelse på det seneste møde er her oplæg 
til datoer. 
Der er formøde for forældrevalgte kl. 17.00 til 17.30. Vi 
spiser kl. 17.30 til ca. 18.00. Møderne slutter ca. 20.30. 
 
Tirsdag d. 24. august 2021, tirsdag d. 5. oktober 2021, 
tirsdag d. 23. november 2021, tirsdag d. 18. januar 2022, 
tirsdag d. 15. marts 2022, tirsdag d. 3. maj 2022 og tirsdag 
d. 7. juni 2022 
 
(Ansvarlig: Alle. Anders er tovholder). 
Drøftelse. Beslutning.  
 

 

 En enig bestyrelse godkender de foreslåede 
mødedatoer. 

 De forældrevalgte opfordrer til, at der gøres lidt 
ekstra ud af forplejningen til bestyrelsesmødet den 
24. august 2021. 

 Der er forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer, der 
arbejder med at arrangere et socialt arrangement for 
bestyrelsen. Dette være sig en teatertur eller lignende.  
Datoen for arrangementet er endnu ikke fastsat. 

 
 
 
 

4. Kort status på årets planlægning 
 

 Skolebegyndere, der skal introduceres for 
Vestermarkskolen. 

 Elever, der skal skifte klasse. 

 Nye skemaer og tjenesteplaner. 

 Mm. 
 
 
 
 
 
 
 
(Ansvarlig: Anders, Astrid og Anna Marie). 
Fremlæggelse eventuel drøftelse.  
 

 A-klassen flytter over i hus 5. 

 C-klassen rykker over i hus 6 i de lokaler, der vender 
ud mod perkulaen. 

 2. udkast af tjenestetidsplanerne er kommet retur og 
der arbejdes med de sidste detaljer. 

 Der er i forhold til 3 - 4 elever planlagt fremvisning 
på VMS for forældrene. Det vil blive afgjort inden 
sommerferien hvor mange af dem, der kommer til at 
begynde på VMS. Dette kan få indflydelse på den 
igangværende planlægning, herunder evt. ansættelse 
af nyt personale. 

 
 
 
 

5. Evaluering af 2020/2021 og oplæg til udarbejdelse af 
bestyrelsens beretning 
 
Vi evaluerer året, der er snart er gået, og forbereder dermed 
også, at bestyrelsens beretning skal skrives i løbet af 
sommeren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(Ansvarlig: Alle. Anders er tovholder). 
Evaluering. 
 

Evaluering af bestyrelsesmøderne: 

 Der kom mange gode argumenter frem ved det 
sidste bestyrelsesmøde om, hvorfor vi skulle 
fortsætte med at afholde bestyrelsesmøderne som i 
tiden før coronaen.  

 Der opleves god stemning under møderne. 

 Det fungerer godt i praksis. 
 
Hvad skal der være i beretningen – hvad skal i særlig grad 
fremhæves? 

 Se referater. 

 Bestyrelsesmødernes afvikling. 

 Corona har fyldt rigtig meget, men VMS har fået det 
til at fungere godt. Forældrene har været positive ift. 
information og håndtering. 

 Forældrenes opbakning ift. corona – herunder 
overholdelse af forsigtighedsprincippet. 

 Det negative i corona er det store savn ift. sociale 
arrangementer og det at forældrene ikke har kunnet 
kunne komme ind på skolen – i bygningerne.  

 Renovering af bygningerne og legepladsen. 

 Det økonomiske bidrag til sportspladsen. 

 Leif er stoppet og Christian er blevet ansat som 
Serviceleder/Pedel. 

 Børnehaven kom ikke til at være på VMS. 

 Det neuropædagogiske uddannelsesforløb. 

 Drøftelser ift. at få forældre til at gå ind i 
skolebestyrelsesarbejdet. 

 Den sammenhængende børne- og unge politik samt 
2022 udviklingsplanen. 
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6. Status på Transport/Taxa til og fra skole (fast punkt)  
 
 

Status og mulighed for drøftelse. 
 
(Ansvarlig: Astrid). 
Status og mulighed for drøftelse. 
 

 Godt samarbejde med chaufførerne, de er blevet gode 
til at informere om det, der er væsentligt. 

7. Økonomi (fast punkt) og normering (elevtallet)  
 
 

a) Status på Vestermarkskolens økonomi i 2021 
(sammenholdt med elevtallet).  

b) Elevtallet pr. d.d. og prognose for 1. august. 
 
(Ansvarlig: Anders). 
Fremlæggelse og mulighed for drøftelse. 
 

 

 Elevtallet er p.t. 43 elever samt én elev på halv tid.  

 Prognosen for elevtallet i august er betinget af, hvad 
der bliver besluttet ift. de kommende fremvisninger. 
(se punkt 4) 

 Anders har mundtlig informeret om økonomien i 
henholdsvis skole og SFO.  

 Anders står til rådighed, hvis der er nogen i 
bestyrelsen, der har et ønske om en grundig 
gennemgang af økonomien. 

 

8. Kontakt til LEV vedr. arrangement 
 
Status på, om vi igen skal tage kontakt til LEV (Anna 
Møller Larsen, Kredskonsulent samt Ella Holm, Formand 
for Handicaprådet i Vesthimmerland) ift. et arrangement til 
afholdelse i efteråret/vinteren. 
Hvordan ser Coronasituationen ud?  
Tror vi på en gennemførelse? 
Emne: Pårørendeproblematikker (fortsat gældende?). 
 
 
(Ansvarlig: Primært forældrevalgte). 
Drøftelse. Beslutning. 
 

Drøftelse: 
Skal der påbegyndes en planlægning, således det sættes i gang 
til afholdelse i efteråret? 

 Ift. til læringsfestivallen har man, sammen med 
sundhedsudvalget, valgt at udsætte arrangementet et 
helt år. Dvs. juni 2022.  

 Lykkedes det at fastholde forældrearrangementet i 
september? 

 Vi talte om at LEV arrangementet skulle være et 
anderledes og større arrangement. 

 Anders anbefaler, det først skal afholdes efter marts 
2022, da mange mennesker skal bringes sammen. 

 Vi skal medtænke et skolefestarrangement i foråret 
2022 

Beslutning: 

 Punktet tages op igen på bestyrelsesmødet den 24. 
august 2021, hvor vi drøfter et forslag til indholdet til 
et arrangement i foråret 2022, samt hvorvidt, det skal 
være et lukket arrangement kun for VMS eller et 
åbent offentligt arrangement for flere. 

 Der gives mandat til at nogen fra bestyrelsen 
kontakter LEV efter den 24. august. 

 Evt. et telefonmøde med LEV den 5. oktober på 
bestyrelsesmødet. 

 

9. Eventuelt & promovering af Vestermarkskolen 
(Ikke beslutninger) 
 
                                                                                

 

 Anders har talt med en journalist fra Aars avis ift. 
Vestermarkskolens aktiviteter i affaldsugen. Men af 
avisen fremgår det, at ingen skoler i Vesthimmerland 
har deltaget …. 

 

Kendte punkter til kommende møder  
 
 
Tirsdag d. 24. august 2021, tirsdag d. 5. oktober 2021, tirsdag d. 
23. november 2021, tirsdag d. 18. januar 2022, tirsdag d. 15. 
marts 2022, tirsdag d. 3. maj 2022 og tirsdag d. 7. juni 2022 
 
 
                                             
 
                                     

 

 Suppleringsvalg (august - oktober). 

 Pkt. vedr. interview til præsentationsvideo. Laila og 
Anders har talte om, at dette nok bliver et 
sommerprojekt/ sensommerprojekt (men fortsæt med 
at samle ideer sammen). Hvilken ramme og oplæg? 

 Forældremøde om den Neuropædagogiske 
forståelsesramme. En del af forældremøde onsdag 
d. 01. september 2021 i tidsrummet kl. 16 – 19. 

 LEV, (se under punkt 8) 
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